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Příloha č. 7 

Stážista v Belgii 

Náš žák Jirka Chalupa, který se na podzim zúčastnil vybrané stáže v hotelu Alcron, dostal 

příležitost o celém projektu promluvit v Bruselu. Spolu s dalšími absolventy strávil na konci 

ledna několik dní v Belgii. Přečtěte si jeho postřehy a zážitky. 

„Nervozita stoupala den ode dne víc a víc. Nejen kvůli tomu, že jsem se bál, jak proběhne 

prezentace našich stáží před tolika lidmi, ale hlavně kvůli tomu, že jsem v životě neletěl 

letadlem. Ale jak už řekla Bára: ‚Jedete tam taky proto, abyste překonali sami sebe.‘ A měla 

pravdu. Člověk musí bourat barikády a jít si za svým. 

 

Když jsme dorazili do Bruselu, zjistil jsem, že se vlastně nebylo čeho bát. Vše proběhlo hladce, 

a než jsem se vzpamatoval, byli jsme na místě. Už první večer, kdy jsme se sešli všichni 

pohromadě i s Martinou Dlabajovou a její asistentkou, která nám byla po celý pobyt v Bruselu 

k dispozici a se vším nám pomáhala, jsme věděli, že tohle je opravdu „dream team“. Všichni 

jsme se skvěle bavili. Kdo někoho neznal, seznámil se. Dozvěděli jsme se zážitky ostatních 

stážistů. Bylo to skvělé. 

Ve středu byl náš den D. Od rána jsme trénovali na večerní prezentaci projektu a našich stáží. 

I když jsme byli všichni alespoň trochu nervózní, humor nás rozhodně neopustil. Už i díky 

tomu, že jsme se navzájem podporovali. Hodně nás podržela také Bára s Janou a Alčou, které 

nám byly stále k dispozici. 

V poledne jsme se odreagovali na skvělém obědě v italské restauraci, kam jsme byli pozvaní. 

A pak už to začalo. Přípravy na večer byly v plném proudu. Náš kuchařský tým připravoval 

finger foody. Možná jsme se chtěli předvést. Možná jsme se báli toho, že naše prezentace 

v anglickém jazyce by nedopadla nejlépe, tak jsme udělali něco, co nám jde nejlépe. 

Každopádně jsme se v tom vyžívali neskutečným způsobem. Večer dopadl skvěle. Prezentace 

se podařily, jídlo chutnalo, co víc si přát? 

Čtvrtek byl takový oddechový. Prohlédli jsme si Evropský parlament, kam jsme také byli 

pozvaní na prezentaci. Potom následovala prohlídka budovy Parlamentu. Následoval vynikající 

oběd a prohlídka Bruselu. Člověk by neřekl, že při všech těchto aktivitách si užije tolik srandy. 

Bylo skvělé poznat všechny tyto lidi. Dozvědět se jejich příběhy a pocity ze stáží. Kdyby to bylo 

jen trochu možné, zůstal bych v Bruselu mnohem déle. Tahle parta lidí byla vážně tak super, 

a při představě, že se má jet už další den domů, nám bylo hrozně. Každopádně to byl úžasný 

týden plný zážitků. Jsem strašně rád, že můžu být součástí týmu.“ 


